
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 24 november 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Marie, Arthur, Robin VC, Stef B, Kathleen, Anne W, Joni, Arne V, Shana,
Cedric, Gust, Lena, Michiel, Anne E, Lore, Andreas, Sander B, Jens, Simon D, Stef VG, Tom,
Robin DR, Kenny (22u27), Joris (22u47)

Verontschuldigd: Bart, Sander C

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22u11.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige PV wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes

Mededelingen

LOKO AV

Er is over GAS-boetes gepraat aangezien we een studentenstandpunt willen innemen, we zijn vooral tegen de
randomheid van de GAS-boetes. Toen er over mobiliteit werd gesproken ging het vooral over het te grote aantal
auto’s in Leuven, er werd vooral gepleit om meer in te zetten op openbaar vervoer. Er is verder veel commentaar
gegeven op de 24 urenloop maar LOKO Sport kan hier niet veel aan doen aangezien de problemen dusdanig waren
zodat hun back up plan mislukt is en ze geen tweede back up plan hebben. LOKO Sport wil naar volgend jaar toe
de opbouw-en afbraakshiften veralgemeniseren in plaats van het uit te voeren werk te specifiëren en dan op het
moment zelf te wijzigen naar een andere taak. Ze willen ook ULYSSIS behouden aangezien er verschillende zaken
aan het internet stuk waren die niet de fout waren van ULYSSIS.

Stura

Er is gepraat over de derde examenperiode, het ging vooral over het feit of we de data van de examens vroeger
konden krijgen. Er werd voorgesteld of het niet handiger zou zijn indien je automatisch ingeschreven bent voor
je herexamens en dat je jezelf dan moet uitschrijven indien je niet wilt meedoen in plaats van jezelf in te moeten
schrijven maar dit zou niet mogelijk zijn in het huidige systeem. Het voorstel van de KUL was dat ze je de data
één week vroeger kunnen geven maar dan moeten de studenten zich ook één week vroeger inschrijven wat meteen
na de bekendmaking van de examenresultaten van de tweede examenperiode zou zijn. Er zijn ook wat wijzigingen
gebeurt in het OER maar er zijn geen specifieke zaken gewijzigd. Op de volgende Stura wordt er gediscussieerd
over nultolerantie en er is een forum waarop nog gediscussieerd kan worden en waarvan de resultaten worden
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meegenomen naar de volgende Stura. Verder mag de KULAK vanaf nu volmachten geven aan mensen die aan
de KULAK hebben gezeten en die nu in Leuven zitten om voor de KULAK te stemmen, dit omdat ze te weinig
studenten hebben. Wel stemde de meerderheid om dit niet in de statuten op te nemen zodat er volgend jaar
opnieuw beslist moet worden of dat de KULAK studenten volmachten mogen geven.

OWG

Er zijn vier mensen voor de POC informatica verkozen.

OOR

Er is gepraat omtrent de nultolerantie en de algemene mening van OOR was dat iedereen voor het behouden
van de nultolerantie is in de master en het behouden van de toleranties in de bachelor mits enkele aanpassingen
aangezien bij sommige richtingen er problemen zijn aangezien je bijvoorbeeld volledige leerlijnen kan tolereren
wat niet mogelijk zou mogen zijn. Er worden ook nog mensen gezocht voor de faculteitsraad zodat we volledig
vertegenwoordigd zijn bij onder andere de rectorsverkiezing.

Oase overleg

Er blijkt dat de studenten te weinig theorie krijgen en te veel oefeningen. De proffen proberen ook diepere vragen
te stellen waarop de studenten zelf moeten antwoorden maar de studenten kunnen dit niet. De proffen gaan er
immers van uit dat de studenten dit dankzij Oase al kunnen maar dat gaat niet aangezien er eigenlijk geen verschil
is tussen een oefenzitting en een Oase sessie wat niet het doel is. Veel studenten zijn niet mee omdat ze hun
lessen niet voorbereiden en aangezien ze minder lessen hebben is het moeilijker om te volgen. We gaan afwachten
wat het systeem zijn resultaat is na januari want veel meer dan het aansporen van de eerstejaars kunnen we niet
doen.

Lustrum

Het bier is ondertussen beschikbaar en al gelanceerd op de bar. De lezing is geëvalueerd, iedereen vond dat deze
in orde en leuk was, de receptie daarentegen viel wel tegen. Daarom gaan we voor de volgende lezing naar aula de
Tweede Hoofdwet gaan met achteraf receptie in de Machinezaal. Op twee december is er een nieuwe vergadering
waarop de begroting van de komende activiteiten worden gemaakt. Er kan ook nog een extra activiteit toegevoegd
worden tijdens de lustrumweek dus ideëen zijn welkom. Op de Bar Masqué is gebleken dat echt ouwzakken liever
een echte cantus willen dan de huidig geplande lustrumcantus met eten tijdens de cantus. Er wordt nog nagedacht
over een mogelijke conceptwijziging.

AKV

Het galabal is verplaatst van 2 mei naar 9 mei met als voornaamste reden dat 1 mei een feestdag is zodat er
minder volk aanwezig zal zijn op het galabal, verder andere kringen hadden ook nog kiesfeestjes op donderdag
wat het aantal aanwezigen nog zou verminderen. Dinsdagmiddag is er in de living een evaluatievergadering van
de Massacantus.

Beheerraad

De investering van het tentje is goedgekeurd. Er wordt ook nagedacht om van Beheerraad een vzw te maken.
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Evaluaties

Cultuurbar

• +: De shiften waren goed ingevuld en de bar was snel opgebouwd. Er was een goede mix tussen filmuziek
en gewone muziek. Mensen vonden het een goede bar.

• -: Er was weinig volk, de ijsjes waren gesmolten aangezien de diepvries niet op stond. Verder De hapjes
waren vrij snel op en was het thema was niet zo aanwezig op de bar volgens sommige mensen. De friteuses
zijn ook niet uitgekuisd aangezien de friteusshift niet is ingevuld.

•e: Grofweg is er 450 euro onder begroting gedraaid, 150 euro is uit het cultuurgedeelte gekomen en er is 300
euro onverklaarbaar verlies gedraait waarvan de oorzaak diefstal kan zijn aangezien er te veel onbevoegde
personen achter de bar zijn gekomen.

EJW-fakbartocht

• +: Deze is heel goed verlopen en we waren goed op schema zodat we rond 2u aan de Dulci waren en was
iedereen al vrij zat was. Aangezien Reinaut die dag jarig was heeft hij in iedere fakbar gratis halve liters
gekregen. Er waren redelijk wat eerstejaars aanwezig.

•e: De activiteit heeft 8 euro positief gedraait op begroting.

Winalympische cantus

• +: Het was een goede cantus, het concept van de Winalympische spelen zorgde voor redelijk wat competitie
en sfeer. Verder was de cantus op tijd geëindigt en werden er meer bekende liedjes gezongen zoals gevraagd.

• -: Ten gevolge van de competitie was er redelijk wat chaos en rumoer.

•e: We hebben 7,33 euro onder nul gedraait of dus 92,67 euro boven begroting. Dit doordat we op het einde
van het derde gedeelte geen nieuw vat meer hebben aangesloten.

Bar Masqué

• +: Er waren redelijk wat echte ouwzakken, van onder andere 25 jaar Wina, wat heel leuk was. Iedereen
had zich goed verkleed. Het Winabier werd goed onthaald er is zelfs een extra vat opgetapt. Het bandje
was heel goed. De lustrumbanner was goed zichtbaar en de streekkrant is langsgkomen om foto’s te nemen
waardoor we in de regionale sectie van het Laatste Nieuws staan. De opkuis is ook goed verlopen.

• -: De koppelingen van de Winabier vaten zijn vrij lastig aangezien de koppeling van Alma kapot is.

•e: Er is 100 euro onder begroting gedraait en dit ligt grotendeels aan het feit dat er wat is misgelopen bij de
gratis weg te geven zaken voor mensen die verkleed komen. Mensen die verkleed kwamen kregen immers een
gratis consumptie van één euro in plaats van een glas cava. De Leffe Royal die we gratis gingen weggeven
is in de kelder achter gelaten ook.

• Opm.: De kicker is weer kapot en misschien waren de oude cocktails te straf.
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Komende activiteiten

Cultuur tweedaagse Retro

Balletjes in tomatensaus eetstandje

We gaan balletjes in tomatensaus en balletjes met krieken verkopen. Er zijn ook groenteballetjes voor de vegetariers.
Er zijn voldoende mensen voor de opbouw maar misschien zijn er een beetje te weinig voor de afbraak. In totaal
zijn er drie vuurtjes die we kunnen gebruiken. Misschien gebruiken we best ook nog de microgolf van de gang
zodat we twee microgolfovens hebben. We kunnen misschien ook het gasvuur gebruiken maar we moeten nog
nakijken of dat de gasslangen werken.

Rock & Roll eetstandje

Er is een danskoppel met ervaring die de les komen geven en het gaat in de Waag doorgaan aangezien het van dag
is verandert en het RC al bezet was op die dag. We moeten voor een eigen versterker zorgen maar daarvoor gaan
we Michiel zijn versterker gebruiken. We gaan met een doorschuivsysteem werken. Er zijn ook te weinig meisjes
ingeschreven tegenover het aantal mannen.

Spek en Eieren eetstandje

Er gaat spek met eieren zijn en misschien toast maar dit zal misschien te veel werk kosten. De goedkoopste
spekblokjes zijn niet beschikbaar via Collect en Go maar dit wordt misschien niet aangeboden via Collect en Go
zodat we dat eens moeten bekijken.

Bezoek Modemuseum

Dit is allemaal geregeld maar momenteel is er nog niet zo veel volk ingeschreven. Qua uur valt het moeilijk
aangezien het museum vroeg sluit. Het vervoer is allemaal geregeld. Er moet nog extra reclame gemaakt worden
via FB. Indien het aantal inschrijvingen te laag is kunnen we deze activiteit best afschaffen.

Speeddate

De samenwerking met KLA verloopt redelijk vlot. Het gaat dooraan in het RC en we kunnen de Winabar pc
gebruiken. Er zijn te veel meisjes aanwezig dus we moeten nog mannen zoeken.

Sovjet Russia bar

Morgen wordt er gewinkeld, de begroting is in orde en we moeten nog creatief zijn qua inkleding. Er zal appeltini,
wodka orange, wodka rodeo, roze wodka en groene wodka zijn.

LOKOMotion

Er zijn nog twee shiften die ingevuld moeten worden, namelijk de afbraakshift van 5u tot 7u en van 7u tot 9u.
Indien je één shift invuld krijg je gratis toegang tot Alma 2 en vanaf twee shiften krijg je toegang tot alle zalen.
Per shift krijg je ook twee drankbonnetjes.

Cantus

Het thema is Sintaclaus cantus zodat de commilitones worden aangespoord om zich in het kerstthema te kleden
terwijl de schachten zich als zwarte pieten mogen verkleden, dit om wat verder te gaan omtrent de controverse
rond zwarte piet die aan de gang is. We gaan er dit keer op letten dat er wat minder chaos is. De zaal ligt al vast
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maar er moet nog ge-e-mailed worden naar Luc De Coster om het contract te ondertekenen. Naar de brouwer
moet ook nog gebeld worden.

Sintbar

Er wordt nog een nieuwe verantwoordelijke voor de bar gezocht aangezien Bart verantwoordelijk is en dit te veel
werk is aangezien er in dezelfde week er een Scienticafé en een Cantus is.

Karaoké

Dit komt in orde.

Sint

Er wordt nog gezorgd voor het inzamelen van roddels voor de goedheilige man Sint Nicolaas. Tom speelt Sinter-
klaas. We gaan de mailinglijst aanpassen zodat enkel Sinterklaas en Lena de berichten van sint@wina.be kunnen
lezen.

Activiteiten in de steeds nabijere toekomst

Kerstfeestje

De alma is vastgelegd en er wordt nog gekeken naat traiteurs maar ten laatste volgende week moeten we laten
weten aan Alma of we zelf voor eten zorgen of we het menu van Alma nemen. Indien we met een traiteur werken
moeten we huur voor de alma betalen. De kaarten moeten nog gemaakt worden en dit tegen het einde volgende
week.

Cultuurreis

We hebben gemeld aan Scientica dat ze mee mogen komen met de Cultuurreis en dit is verspreid bij o.a. Geos.
We hebben al één extra inschrijving. Indien we de cultuurreis niet vol krijgen gaan we heel wat verlies maken.
We hebben nog minstens vier man nodig om stoelen te mogen reduceren en er zijn nog negen plaatsen nodig om
alles vol te krijgen. We kunnen een deel van de prijs verhogen aangezien het exacte bedrag niet zeker stond bij de
inschrijving. Reclame maken in Leuven is niet zo ideaal aangezien veel kringen zelf hun cultuurreis organiseren.

TV Opname

De TV opname is op tien december maar is geanuleerd, we mogen naar een opname om half zeven maar dit is
te vroeg en dus moeten we dit niet laten doorgaan aangezien het een moeilijk uur is. In februari is er ook een
programma voor studenten.

Voorstel cantusklas

Aangezien het al lang geleden is dat er nog een cantusklas is en dat een cantus niet de ideale plek is om meerdere
nieuwe liedjes aan te leren lijkt het wel een leuk idee om een cantusklas te organiseren. Deze zal dan doorgaan
op 10 december in de 200S. Er zullen educatieve pintjes zijn volgens het keldersysteem. De cantusklas mag
georganiseerd worden.
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Update Media

Lore heeft exact hetzelfde fototoestel en wilt dit doorverkopen aan Wina voor 50 euro. Betreft de badjassen is
er nog wat werk. Wina in het groot in de Wina font op de achterkant zetten is immers onmogelijk aangezien dit
ver boven de 30 euro valt terwijl het met gewone drukletters op zo’n 30 euro neerkomt. De offerte was voor 20
mensen. Onze badjassen kosten standaard al 25 euro zodat het incl de boorduring veel te veel gaat kosten.

Update Sport

Op de LOKO Sport WV is er besproken hoe we wilden stemmen maar dit moest eerst via de PV’s van de kringen
verlopen. Om de kleine kringen een kans te geven om wat te kunnen wibbeb willen ze extra competities doen zoals
het beste eetstandje prijs-kwaliteit. Op de 12 urenloop in Gent zijn er uren waarop er punten kunnen verdiend
worden door de lopers te verkleden maar dit zou hinderlijk zijn voor de kringen die willen meedoen om te winnen.
Er oet nog gekozen worden of de lopers, de supporters of ze allebei zich moeten verkleden. Onze bekomernis is
dat dit er voor gaat zorgen dat je twee 24 urenlopen gaat hebben aangezien er dan kringen gaan zijn die willen
meedoen om te lopen en zij die om zich verkleden. Supporters laten verkleden is wel interessant. Er gaat ook een
prijs komen voor het beste promofilmpje. Misschien gaan we een publieksprijs doen maar hiervoor moet nog een
eerlijk stemssysteem gevonden worden, men dacht al aan een soort van een Eurosong systeem.

Volgend jaar willen ze ook een Spartacus run organiseren met obstakels. Elke kring die meedoet moet een eigen
obstakel maken. De vraag is of we willen meedoen want dit zal ons extra shiften opleveren. Er moet nagedacht
worden of het realistisch is voor een kring om een deftig obstakel te maken waarover heel wat volk kan passeren.
We hebben al een heel drukke agenda dus misschien is het moeilijk om dit ook nog in te plannen. We kunnen wat
activiteiten minderen om plaats te maken hiervoor. Het idee is goed en hoeft niet veel werk te zijn maar kunnen
we wel toegevoegde waarde bieden aan het concept is onze vraag.

Vervolg IKZ

De artikels voor het HR worden overlopen. Voor een volledigheid wordt er verwezen naar het IKZ verslag op de
Secretarispagina op de Wiki.

Over artikel 15 is er een opmerking gekomen van Oliver omtrent de formulering van IKZ die voor problemen
kan zorgen. De PV volgt echter IKZ aangezien de formulering niet echt voor problemen zal zorgen en vriendelijker
overkomt dan de oude formulering.
We willen verder de stemprocedure wijzigen aangezien er momenteel indien er een stemming wordt aangevraagd
we meteen moeten stemmen en er geen ruimte is tot verdere discussie. Dit moet aangepast worden zodat er altijd
ruimte moet zijn voor discussie voordat de stemming plaats vindt.
Artikel 71 is vrij belangrijk aangezien er niet in staat dat opkomende ploegen zich niet aan het HR en de Statuten
moeten houden van Wina.

Winalliance

WiNA Gent heeft ons uitgenodigd voor de studentenactie omtrent de bekermatch tussen OHL en AA Gent op
woensdag 4 december. Jens en Sander B gaan Wina vertegenwoordigen.

Update Jaaractiviteit

Het eerste jaar wiskunde heeft te laat een mailtje gestuurd voor een jaaractiviteit in Pius. Aangezien het eerstejaars
zijn kunnen we hier nog soepel over zijn. De PV is hiermee akkoord.
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Varia

• Joris komt LOKO voorstellen.

• Robin DR heeft de grote pot van de Pokeravond van Lovania gewonnen.

• Joris is komen valsspelen tijdens de bowling van Plutonica door een strike te gooien voor een schacht.

• De kelder is opgeruimd, het zeil is opgeruimd en de vuilzakken zijn weg gedaan, Materiaal is tevreden.

• Materiaal dat gebruikt wordt voor een post kan best per mail gemeld worden. Dit zodat we weten waar al
het materiaal zich bevindt.

• Het is Plansjarel van Industria.

• Simon D wou Stef VG zijn puntje zeggen

• We hebben een nieuw tentje verkregen uit de meest marginale winkel van België waar je voor de parking 15
min moest aanschuiven.

• Probeer om jongens te motiveren voor de speeddate.

• De frisdrank uit de living is bevroren.

• Joris vindt het tof dat er veel volk op de PV’s komt.

• Er moeten nog evaluaties binnenkomen, momenteel zijn er maar 23 van de 40.

• Er zijn nog steeds mensen die nog geen preseskwartiertjes zijn komen doen.

• Cudi draait goed en doet veel shiften.

• Het toneelstuk is Reis rond de wereld in 80 dagen, wat een heel grappige versie is van het boek.

• Maandag is het WV Sociaal in de MTM.

• De plakband op de sleutels zijn marginaal! Er wordt een stemming aangevraagd om deze er af te halen

– Voor het afhalen: 13

– Tegen het afhalen: 3

– Onthouding: 4

De plakband wordt er af gehaald.

• We zijn naar Q music geweest met een delegatie van Wina en hebben onze naam waardig gemaakt door
met stoeltjes met wieltjes te racen.

• We staan in de regionale sectie van het HLN, alsook de streekkrant en de Veto.

• Michiel stelt de slogan: ’Integraal marginaal’

De vergadering wordt gesloten om 0u32.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 8 december om 22u00 in de living.
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